
 

4. ROČNÍK 

Dopravní výchova  
 V pondělí 23. února jsme navštívili další výukovou lekci dopravní výchovy na ZŠ Veronské 

náměstí. Nejdříve jsme si s příslušníkem Městské policie zopakovali dopravní značky. Potom jsme           

z pohledu  cyklisty řešili na interaktivní tabuli dopravní situace podle pravidel silničního provozu, 

abychom uměli jezdit bezpečně. Na závěr výuky nás čekal test, kde jsme uplatnili všechno, co jsme se 

naučili. A co už umíme? 

Posuďte sami: 

Anička: „Naučila jsem se nasazovat  cyklistickou  helmu, řešit dopravní situace, objíždět překážky            

a zařadit se správně na křižovatce.“ 

 

Matěj: „Nejvíc mě baví test s hlasovacím zařízením. Někdy je to těžké, ale dá se to zvládnout, když 

dáváte pozor.“ 

 

Marek: „Umím si nasazovat cyklistickou helmu, objíždět překážky a orientuji se na křižovatce.“ 

 

Lucka: „Líbí se mi to. Už vím, jak správně objet překážku, Také znám správnou výbavu kola a docela 

umím dopravní značky.“ 

 

Fred: „Vím, jak můžu přejet přes křižovatku, když tam nejsou značky ani semafor, že jsou značky svislé   

a vodorovné.“ 

 

Už se těšíme na příští lekci, kdy si zajezdíme s koly na dopravním  hřišti.  

                                                                                              Žáci 4. A 

Čtvrťáci v ZOO 
 Dne 27. března jsme se vydali do 

pražské zoologické zahrady. Měli jsme 

objednaný program Velká trojka. Název tak 

trochu napovídá, že se bude věnovat velkým 

živočichům. Skutečně to tak bylo. Viděli jsme 

hrocha Slávka a jeho partnerku Marušku při 

jejich snídani. V jiném pavilonu jsme navštívili 

žirafy a dozvěděli se, že jsou nejvíce 

zranitelné, když pijí nebo spí. V pavilonu slonů 

jsme z vyhlídky pozorovali slony a z fotografií 

jsme si vysvětlovali rozdíly mezi slonem 

indickým a africkým. Naše slečna průvodkyně 

zodpověděla všechny všetečné otázky a my se 

tak dozvěděli další novinky ze světa těchto 

velkých živočichů. Mimo náš program jsme 

obdivovali i jiné obyvatele zoologické zahrady. 

Den se vydařil a navíc se nám i na chvíli 

ukázalo sluníčko, takže jsme byli velice 

spokojení. 

               Mgr. Jaroslava Koubíková 
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